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Protokół Nr 17/2019 

Protokół z posiedzenia Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 
27 listopada 2019 r. w sali narad UMT przy ul. Goldhammera 3 od godziny 1415 do godziny 1644. 

W posiedzeniu wzięło udział siedmioro członków Komisji (nieobecny był radny Dawid Solak) 
oraz goście: 

p. Sławomir Kolasiński – Skarbnik Miasta Tarnowa, 
p. Elżbieta Starzyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Podatków i Windykacji UMT, 
p. Stefan Piotrowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Infrastruktury Miejskiej UMT, 
p. Wiesław Kozioł – Kierownik Działu organizacji transportu publicznego ZDiK, 
p. Adam Gurgul – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Komunikacji, 
p. Rafał Nakielny – Dyrektor Wydziału Infrastruktury Miejskiej UMT, 
p. Kinga Klepacka – Radna Rady Miejskiej, 
p. Krzysztof Janas – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 
p. Mirosław Biedroń – Radny Rady Miejskiej, 
p. Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Sebastian Stepek otworzył posiedzenie Komisji o godzinie 1415 i przedstawił 
proponowany porządek obrad (z uwzględnieniem materiałów dodatkowych I, II, III, IV i V), 
który został przyjęty:  

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych (XXI* zwyczajna sesja Rady Miejskiej – 28.11.2019 r.): 

• Podatek od nieruchomości na terenie Gminy Miasta Tarnowa (mat. 9), 
• Zwolnienia od podatku od nieruchomości (mat. III), 
•  Zmiana uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 
pasażerskich (mat. 10), 

• Ustalenie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie na parkingu strzeżonym 
oraz wysokości kosztów usunięcia pojazdu powstałych po wydaniu dyspozycji usunięcia 
pojazdu, od którego odstąpiono (mat. 11), 

• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 
2019 – 2038 (mat. I), 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II), 
• Zwolnienie od uiszczenia opłaty za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu 

albo nowych blankietów profesjonalnych dowodów rejestracyjnych w związku ze zmianą 
adresu właściciela lub posiadacza pojazdu spowodowaną zmianą nazwy ulicy Hanki 
Ordonównej w Tarnowie (mat. IV), 

• Zwolnienie od uiszczenia opłaty za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu 
albo nowych blankietów profesjonalnych dowodów rejestracyjnych w związku ze zmianą 
adresu właściciela lub posiadacza pojazdu spowodowaną zmianą nazwy ulicy Eugeniusza 
Niedojadło w Tarnowie (mat. V). 

* zmiana numeracji sesji spowodowana była zwołaniem sesji nadzwyczajnej na 21.11.2019 r. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Tarnowa z realizacji Uchwały Budżetowej za trzy kwartały 
2019 r. 

3. Dyskusja nad projektem Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020 w zakresie 
przedmiotu działania Komisji. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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Ad. 1) Opiniowanie materiałów sesyjnych (XXI zwyczajna sesja Rady Miejskiej – 

28.11.2019 r.): 

• Podatek od nieruchomości na terenie Gminy Miasta Tarnowa (mat. 9) 

Skarbnik Sławomir Kolasiński poinformował, że przedłożony został ten sam projekt uchwały, który 
został odrzucony przez Radę Miejską na sesji 24 października 2019 r. Nadmienił, iż w projekcie 
Uchwały Budżetowej na rok 2020 w planie dochodów uwzględnione zostały wyższe kwoty, 
uwzględniające wzrost podatku od nieruchomości. Jeśli Rada Miejska nie uchwali zmian stawek 
podatku od nieruchomości, konieczne będzie dokonanie autopoprawki polegającej na korekcie 
dochodów.  

Radny Marek Ciesielczyk zapytał, dlaczego w projekcie uwzględniono te 4 miliony, skoro Rada 
Miejska odrzuciła podwyżkę podatku. Skarbnik Sławomir Kolasiński wyjaśniał, że brak tej kwoty 
będzie skutkował kolejnymi cięciami wydatków, o kolejne 4 miliony złotych. Przewodniczący 
Sebastian Stepek zapytał, czy możliwe jest zwiększenie deficytu. Skarbnik Sławomir Kolasiński 
podkreślał, iż jest to kwestia dochodów bieżących i wydatków bieżących.  

Z kolei radny Józef Gancarz zwrócił uwagę na „brak inwestycji w dzielnicy Krzyż” – mają być 
prowadzone prace tylko na ulicach Czereśniowej i Poziomkowej, które zostały wybrane w Budżecie 
Obywatelskim. Zapytał: gdzie oszczędności w wydatkach bieżących? Skarbnik Sławomir Kolasiński 
oznajmił, że cięcia w wydatkach bieżących oznaczają zmniejszenie środków m.in. na sport, kulturę, 
dotacji na organizacje pozarządowe. Natomiast oszczędności w wydatkach majątkowych nie rodzą 
takich skutków. Kontynuując, radny Józef Gancarz poruszył kwestię rozchodów w kontekście 
wcześniejszej spłaty kredytów (proponował, aby spłacić mniej, a pozostałe środki przeznaczyć 
na inwestycje) oraz podkreślił, że w 2019 r. wpływy z podatku PIT do kasy miejskiej będą 
o 5 milionów złotych wyższe niż były planowane. Odnosząc się do tych słów, Skarbnik Sławomir 

Kolasiński powołał się na informację z Ministerstwa Finansów, według którego w roku 2020 wpływy 
z PIT mają być mniejsze. 

Wiceprzewodniczący RM Krzysztof Janas podkreślił, że w projekcie Budżetu na 2020 na sport 
zapisanych jest 800.000 zł mniej niż w roku bieżącym – Skarbnik Sławomir Kolasiński oznajmił, 
że dochody będą łącznie o 30 milionów złotych mniejsze niż w 2019. 

Radny Marek Ciesielczyk ocenił, iż ponowne przedłożenie tego samego projektu jest niepoważnym 

traktowaniem radnych – są przeciwni, nie było na sesji zgody na podwyżki podatków. Zapytał również, 
jaka faktycznie jest sytuacja finansowa Miasta – nawiązując do wypowiedzi Prezydenta 
w miesięczniku Tarnów.pl. Skarbnik Sławomir Kolasiński wyjaśniał, iż na poprzedniej sesji radni 
argumentowali brak zgody na podniesienie podatków tym, że aby ewentualnie poprzeć tę uchwałę, 
muszą najpierw zobaczyć projekt Budżetu na rok 2020. Dlatego projekt jest przedłożony Radzie 
ponownie. Jeśli zaś chodzi o sytuację finansową i stwierdzenie, że jest to najlepszy okres w dziejach 

Tarnowa – nie ma rozbieżności. Chodzi o inwestycje zaprogramowane jeszcze w 2016 roku. 

To gigantyczna praca wykonana przez Zarząd Dróg i Komunikacji oraz Wydział Infrastruktury Miejskiej. 

Radny Józef Gancarz zainteresowany był wstrzymaniem prac na ulicy Lwowskiej (firma wykonująca 
prace czeka na podpisanie aneksu do umowy). Skarbnik Sławomir Kolasiński oznajmił, iż musi być 
zgoda Zarządu Dróg Wojewódzkich – w tej chwili trwają rozmowy z wykonawcą. Dyrektor Adam 

Gurgul dodał, że przedmiotem rozmów na temat aneksu jest termin zakończenia robót oraz pewne 
zapisy formalne, natomiast prace wyburzeniowe trwają. Radny Józef Gancarz zapytał o kwotę 
przeznaczoną na ulicę Lwowską – w objaśnieniach do projektu Budżetu są to 54 miliony złotych. 
Skarbnik Sławomir Kolasiński wyjaśnił, że jest to pomyłka pisarska, na to zadanie zapisane są 
33 miliony złotych – na pewno.  

Przewodniczący Sebastian Stepek poprosił o informację, czy w 2016 roku nie można było 
przewidzieć przyszłego zadłużenia i w taki sposób konstruować Wieloletnią Prognozę Finansową, 
aby w kolejnych latach wskaźnik był zachowany bez konieczności radykalnych ograniczeń wydatków. 
Pytał również, czy nie można poszukać innych dochodów niż zwiększenie stawek opłat z tytułu 
podatku od nieruchomości. Skarbnik Sławomir Kolasiński wyjaśnił, iż wskaźnik jest matematycznym 
wzorem i liczą się do niego wszystkie elementy Budżetu. Jeśli chodzi o dochody, można jedynie 
oszacować planowane wpływy z biletów komunikacji miejskiej, opłaty targowej, biletów wstępu 
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na obiekty TOSiR czy podatku CIT. Ponadto Miasto otrzymuje dotacje od Wojewody Małopolskiego, 
a z Ministerstwa Finansów przekazywane są udziały w podatku PIT oraz subwencja oświatowa. 
Jedynym dużym realnym dochodem są wpłaty podatku od nieruchomości.  

W toku dyskusji radny Józef Gancarz zapytał, jaka stawka opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została uwzględniona (Skarbnik Sławomir Kolasiński – zostało 18 zł). Natomiast 
radna Grażyna Barwacz nadmieniła, iż wszystkie miasta są zainteresowane budową spalarni 
z pełnym spalaniem (bez RIPOK-ów), co mogłoby obniżyć koszty gospodarki odpadami.  

Po zakończeniu dyskusji w tym punkcie Komisja przystąpiła do głosowania nad opinią do materiału. 

Materiał nr 9 nie uzyskał pozytywnej opinii Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosował 1 radny, przeciw – 3, wstrzymało się od głosu – 2. 

 

• Zwolnienia od podatku od nieruchomości (mat. III) 

Dyrektor Elżbieta Starzyk wyjaśniła, że Regionalna Izba Obrachunkowa wszczęła postępowanie 
nadzorcze dotyczące zapisów uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości podjętej 
24 października 2019 r., kwestionując charakter zwolnień (nie podmiotowe, lecz przedmiotowe). 
W związku z tym zapisy zostały skorygowane w taki sposób, aby nie budziły żadnych wątpliwości. 

Materiał nr III uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 

 

• Zmiana uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 
zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 
pasażerskich (mat. 10) 

Przewodniczący RM Jakub Kwaśny zapowiedział złożenie wniosku o ograniczenie porządku obrad 
sesji o ten punkt w związku ze sprzeciwem sąsiednich gmin. Oznajmił: jest możliwość współpracy 

w innych dziedzinach, jeśli będą dla nich też darmowe przejazdy dla dzieci. Poinformował, że rozmawiał 
telefonicznie z Wójtem Gminy Tarnów, który w zamian za zwolnienie z opłat uczniów z terenu Gminy 
zaproponował remont ulicy Przemysłowej (do Tarnowca), aby uzyskała ona lepsze parametry 
techniczne.  

Ad vocem radny Józef Gancarz przypomniał, że na mocy umowy zawartej w 2000 roku Gmina Tarnów 
rocznie płaci Miastu 3,2 miliona złotych na pokrycie kosztów funkcjonowania komunikacji miejskiej. 

Komisja Ekonomiczna nie opiniowała materiału nr 10. 

 

• Ustalenie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie na parkingu strzeżonym 
oraz wysokości kosztów usunięcia pojazdu powstałych po wydaniu dyspozycji usunięcia pojazdu, 
od którego odstąpiono (mat. 11) 

Dyrektor Stefan Piotrowski wyjaśnił, że ustalenie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 
i parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów usunięcia pojazdu powstałych 
po wydaniu dyspozycji usunięcia pojazdu, od którego odstąpiono, jest ustawowym obowiązkiem 
nałożonym na samorządy. Jeśli chodzi o stawki opłat, proponuje się nieznaczny ich wzrost (o poziom 
inflacji) – są one na poziomie około 60 % maksymalnych stawek określonych przez Ministra Finansów. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Materiał nr 11 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2. 
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• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I) 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II) 

Skarbnik Sławomir Kolasiński omówił proponowane zmiany w Budżecie i WPF. Największe 
kwotowo zmiany to zwiększenie planu dochodów pozyskiwanych przez jednostki oświatowe, 
Powiatowy Urząd Pracy oraz Placówkę Opiekuńczo – Wychowawczą „Słoneczny Dom”, przesunięcia 
środków w zadaniach wieloletnich na lata następne („Od bierności do aktywności w Centrum 
Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej ZAZ „Słoneczne Wzgórze”, „Modernizacja kształcenia 
zawodowego w Małopolsce II”), zwiększenie dotacji dla niepublicznych placówek oświatowych 
(5.408.833,56 zł). Ponadto dokonane będą zwiększenia planu dochodów z tytułu: 
- kar i odszkodowań (7.881.042,00 zł), 
- środków zewnętrznych (606.804,32 zł), 
- rozliczeń udzielanych dotacji (444.740,00 zł), 
- mandatów od osób fizycznych (554.000,00 zł), 
- podatków od środków transportowych (600.000,00 zł), 
- podatku od nieruchomości (1.000.000,00 zł), 
- podatków od czynności cywilnoprawnych (500.000,00 zł), 
- udziału w podatku od osób fizycznych (5.000.000,00 zł), 
- subwencji w części oświatowej (3.712.604,00 zł), 
- rozliczeń w zakresie podatku VAT i zwrotów ze środków niewygasających (780.958,00 zł), 
- usług świadczonych na obiektach TOSiR (500.000,00 zł). 

Ponadto Skarbnik zwrócił uwagę, że po analizie dochodów i wydatków pojawiły się wolne środki, 
które zostaną przeznaczone na zwiększenie spłat zobowiązań, a tym samym zmniejszenie 
planowanego zadłużenia na koniec 2019 r. o kwotę 16.316.000 zł (zwiększenie planu rozchodów). 

Zapowiedział, że cały czas trwają prace i na sesji Prezydent przedłoży autopoprawkę.  

Radny Józef Gancarz poprosił o informację na temat stanu realizacji inwestycji na ulicach: Malinowej, 
Bukowej, Jeżynowej i Żurawinowej w Krzyżu. Zwrócił uwagę, że prace prowadzą tam Tarnowskie 
Wodociągi, a w czerwcu dokonano zwiększenia w Budżecie środków przeznaczonych na to zadanie. 
Dyrektor Adam Gurgul wyjaśnił, że zabezpieczona kwota wystarczy na pokrycie kosztów prac 
wodociągowych, natomiast na dokończenie inwestycji (wykonanie podbudowy i nawierzchni) trzeba 
wyasygnować dodatkowe środki, około 45 tysięcy złotych.  

Radny Józef Gancarz złożył wnioski do projektu zmiany Uchwały Budżetowej i WPF oraz poprosił 
Przewodniczącego Komisji o poddanie ich pod głosowanie. 

Wniosek 1 (do zmiany Uchwały Budżetowej): kwotę 16.316.000 zł (wolne środki) przeznaczyć 
na następujące zadania:   

- 8.266.000 zł – wcześniejsza spłata kredytów, 

- 50.000 zł – dokończenie prac na ulicach Malinowej, Bukowej, Jeżynowej i Żurawinowej, 

- 8.000.000 zł – inwestycje w osiedlach. 

Skarbnik Sławomir Kolasiński tłumaczył, że w tym roku nie będzie możliwości wykonania inwestycji 
w osiedlach na kwotę 8 milionów złotych, dlatego taka zmiana jest bezzasadna.  

Wniosek 2 (do zmiany WPF): przenieść limity wydatków na Kantorię z roku 2020 na rok 2021 oraz 
z roku 2021 na rok 2022. 

Skarbnik Sławomir Kolasiński podkreślił, że Miasto otrzymało dofinansowanie na II etap i w umowie 
z Marszałkiem zapisane są konkretne terminy realizacji. Jeśli Rada zdecyduje o usunięciu zadania 
z Wieloletniej Prognozy Finansowej (jest taka możliwość), musi podjąć odrębną uchwałę w tej 
sprawie. Dyrektor Rafał Nakielny dodał, że jakiekolwiek zmiany terminu realizacji zadania wymagają 
zgody instytucji zarządzającej funduszami europejskimi.  

Wniosek 3 (do zmiany WPF): wykreślenie kwoty 878.843,00 zł przeznaczonej na koncepcję „Budowy 
łącznika w ciągu drogi krajowej nr 73 pomiędzy autostradą A4 w węźle „Krzyż” i drogą krajową nr 94 
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w węźle „Lwowska” – tzw. obwodnicy wschodniej. Radny przekonywał: na tym etapie Miasto 

nie powinno finansować tego zadania. Wójt Gminy Tarnów wycofał się z przebiegu obwodnicy 

przez Wolę Rzędzińską. Zapis ten pojawił się w uchwale XVIII/191/2019 z 24 października 2019 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019-2038. 

Skarbnik Sławomir Kolasiński przyznał, że były silne naciski rad osiedli, aby wyprowadzić ruch 
tranzytowy z centrum miasta. Została wydana ostateczna i prawomocna decyzja środowiskowa 
i Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad czeka na podjęcie kolejnych kroków, aby obwodnica 
mogła powstać. 

Radny Józef Gancarz nie zgodził się z argumentacją Skarbnika, podnosząc, iż nie było konsultacji, 

wszyscy byli przeciw (Osiedle Rzędzin). 

Radny Zbigniew Kajpus, powracając do zmian w Budżecie na 2019 rok zapytał, czy zostaną 
wykonane remonty ulic Ochronek i Garbarskiej lub czy będą one ujęte w wykazie wydatków 
niewygasających. Dyrektor Adam Gurgul oznajmił, iż remonty te nie będą zrealizowane w roku 
bieżącym. Zadania te nie znajdą się na liście wydatków niewygasających, ponieważ nie zostały 
podpisane umowy na ich wykonanie. 

Przewodniczący Sebastian Stepek poddał pod głosowanie wnioski radnego Józefa Gancarza, który 
wcześniej zmodyfikował ich treść. 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019 – 2038: Komisja wnioskuje o wykreślenie zadania 
pn. „Budowa łącznika w ciągu drogi krajowej nr 73 pomiędzy autostradą A4 w węźle «Krzyż» i drogą 
krajową nr 98 w węźle «Lwowska»”, zaplanowanego do  realizacji na lata 2019 – 2021, na które 
zapisano łączną kwotę 878.843 zł. Wnioskodawca – radny Józef Gancarz argumentował, iż Miasto 
nie powinno na tym etapie finansować koncepcji tzw. obwodnicy wschodniej w sytuacji, gdy Wójt 
Gminy Tarnów wycofał się z poparcia przebiegu drogi przez Wolę Rzędzińską. 

Wniosek poparło 2 radnych, nikt nie był przeciw, 4 członków Komisji Ekonomicznej wstrzymało się 
od głosu. 

W projekcie zmiany Uchwały Budżetowej: Komisja wnioskuje o zmniejszenie o 50.000 zł kwoty 
16.316.000 zł zaplanowanej na „wcześniejszą spłatę zobowiązań z posiadanych wolnych środków” 
oraz przeznaczenie w/w kwoty 50.000 zł na dokończenie prac drogowych na terenie Osiedla Krzyż 
(ulice: Malinowa, Bukowa, Jeżynowa, Żurawinowa – wykonanie podbudowy i nawierzchni). 

Wniosek (zgłoszony przez radnego Józefa Gancarza) poparło 6 członków Komisji Ekonomicznej, nikt 
nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Następnie Komisja przystąpiła do opiniowania materiałów sesyjnych: 

 

Materiał nr I uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

Materiał nr II uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Zwolnienie od uiszczenia opłaty za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu albo nowych 
blankietów profesjonalnych dowodów rejestracyjnych w związku ze zmianą adresu właściciela 
lub posiadacza pojazdu spowodowaną zmianą nazwy ulicy Hanki Ordonównej w Tarnowie 
(mat. IV) 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Materiał nr IV uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 
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• Zwolnienie od uiszczenia opłaty za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu albo nowych 
blankietów profesjonalnych dowodów rejestracyjnych w związku ze zmianą adresu właściciela 
lub posiadacza pojazdu spowodowaną zmianą nazwy ulicy Eugeniusza Niedojadło w Tarnowie 
(mat. V) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Materiał nr V uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

Ad. 2) Sprawozdanie Prezydenta Miasta Tarnowa z realizacji Uchwały Budżetowej 

za trzy kwartały 2019 r. 

Dyskusja na temat realizacji zadań zaplanowanych na rok 2019 odbyła się przy opiniowaniu zmiany 
Uchwały Budżetowej i WPF, dlatego w tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 
 

Ad. 3) Dyskusja nad projektem Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 
2020 w zakresie przedmiotu działania Komisji. 

W tym punkcie radni zgłaszali wnioski do projektu Uchwały Budżetowej na rok 2020. Obecny 
na posiedzeniu Komisji Skarbnik Sławomir Kolasiński wyraził swój sprzeciw wobec wniosków, 
dla których jako źródło pokrycia radni wskazywali zadania posiadające dofinansowanie zewnętrzne 
lub rezerwę, która – jak określił Skarbnik – jest minimalna. 

 

Głosowanie wniosków złożonych przez radnych do projektu Uchwały Budżetowej 
Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020: 

 

Wnioski radnej Agnieszki Danielewicz: 

1) Remont ulicy Zakątnej (900.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 6016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

2) Budowa połączenia Kantorii ścieżką pieszo – rowerową z ulicą Czapskiego (200.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 600, rozdział 60017, paragraf 6060. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

3) Kontynuacja remontu ul. Romanowicza (1.000.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 6016, 
paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

4) Remont chodnika ul. Ks. Chrząszcza (90.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 6016, paragraf 
6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

 

Wniosek radnej Kingi Klepackiej: 

1) Budowa miejsc parkingowych przy ulicy Wilsona – zatoki postojowej (200.000 zł) – zwiększenie 
w dziale 600, rozdział 6016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 
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Wnioski radnego Marka Ciesielczyka: 

1) Zakup usług remontowych (300.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60015, paragraf 4270. 
Zmniejszenie: Wynagrodzenia osobowe pracowników po zmniejszeniu liczby wiceprezydentów 

do jednego – cyt. (750/75023/4010). 
Głosowanie: za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. Wniosek został przyjęty. 

2) Zakup usług remontowych (500.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 4270. 
Zmniejszenie: Wynagrodzenia osobowe pracowników po redukcji liczby wydziałów i tym samym 

dyrektorów i wicedyrektorów o ok. 5 – cyt. (750/75023/4010). 
Głosowanie: za – 1, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Wniosek został przyjęty. 

3) Zakup materiałów i wyposażenia w dziale Oświata i wychowanie – na zakup komputerów dla szkół – 
cyt. (200.000 zł) – zwiększenie w dziale 801, rozdział 80101, paragraf 4210. 
Zmniejszenie: Promocja jednostek samorządu terytorialnego – zaprzestając wydawania miesięcznika 

Tarnów.pl, który dla promocji zewnętrznej miasta jest bezużyteczny – ok. 100.000 zł druk + 100.000 zł 

redakcja – cyt. (750/75075). 
Głosowanie: za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. Wniosek został przyjęty. 

4) Zwiększenie: wynagrodzenia w dziale Oświata i wychowanie na dodatki motywacyjne i nagrody 

dla wyróżniających się tarnowskich nauczycieli – cyt. (1.000.000 zł) – zwiększenie w dziale 801, 
rozdział 80101, paragraf 4010. 
Zmniejszenie: Straż Miejska – wynagrodzenia; po redukcji zatrudnienia w Straży Miejskiej – cyt. 
(754/75416/4010). 
Głosowanie: za – 0, przeciw – 4, wstrzymało się – 1. Wniosek został odrzucony. 

5) Zakup materiałów i wyposażenia w rozdziale Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze – 
na zastąpienie rozpadających się 30-letnich mebli dla dzieci niepełnosprawnych – cyt. (100.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 854, rozdział 85403, paragraf 4210. 
Zmniejszenie: Straż Miejska – wynagrodzenia; po redukcji zatrudnienia w Straży Miejskiej – cyt. 
(754/75416/4010). 
Głosowanie: za – 0, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. Wniosek został odrzucony. 

6) Centra kultury – dla wyróżniającej się pozytywnie instytucji TCK – cyt. (300.000 zł) – zwiększenie 
w dziale 921, rozdział 92113, paragraf 2480. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. Wniosek został przyjęty. 

7) Zakup usług remontowych (499.999 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60015, paragraf 4270. 
Zmniejszenie: Przebudowa stadionu miejskiego (926/92601/6050). 
Głosowanie: za – 1, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Wniosek został przyjęty. 

8) Zakup usług remontowych (499.999 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60015, paragraf 4270. 
Zmniejszenie: Budowa tras rowerowych w rejonie Góry Św. Marcina (926/92695/6050). 
Głosowanie: za – 1, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Wniosek został przyjęty. 

 

Wnioski radnego Piotra Wójcika: 

1) Wakacje z koszykówką” – organizacja turniejów koszykówki w okresie wakacyjnym (20.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 926, rozdział 92605, paragraf 4300. 
Zmniejszenie: Rewitalizacja Parku Strzeleckiego (921/92120/6050). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

2) Organizacja wydarzenia na Arenie Jaskółka Tarnów – mecz pokazowy wraz turniejem koszykówki 
3x3 wydarzenia (30.000 zł) ) – zwiększenie w dziale 926, rozdział 92605, paragraf 4300. 
Zmniejszenie: Rewitalizacja Parku Strzeleckiego (921/92120/6050). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

3) Realizacja projektu, zajęć o tematyce proobronnej dla uczniów – zlecenie realizacji zadania 
organizacji pozarządowej (10.000 zł) – zwiększenie w dziale 801, rozdział 80195, paragraf 2360. 
Zmniejszenie: Rewitalizacja Parku Strzeleckiego (921/92120/6050) 
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Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

4) Modernizacja Domu Pomocy Społecznej przy ul. Szpitalnej – na niezbędne prace remontowe, w tym 
remont elewacji (1.500.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie środków na inwestycje z kredytu na rok 2020. 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

5) Modernizacja ul. Świętojańskiej – lub wpisanie zadania do WPF na rok 2021 (700.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie środków na inwestycje z kredytu na rok 2020. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

6) Modernizacja ul. Grabowskiego – lub wpisanie zadania do WPF na rok 2021 (500.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie środków na inwestycje z kredytu na rok 2020. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

 

Wnioski radnego Józefa Gancarza: 

1) Remont ulicy Porzeczkowej – projekt wykonano w 2018 r. (300.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, 
rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6057 (zał. 4). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

2) Remont ulicy Traktorowej – projekt wykonano w latach 2017 – 2018 (300.000 zł) – zwiększenie 
w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6059 (zał. 4). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

3) Budowa dróg pomiędzy ulicami Kalinową – Krzyską – Wiśniową, kontynuacja zadania z lat 2016-
2018 (100.000 zł)  – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6059 (zał. 3). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

4) Remont ulicy Dunikowskiego i Reisinga (strona wschodnia), drugi etap – kontynuacja zadania z lat 
2016-2018 (700.000 zł)  – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6059 (zał. 4). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

5) Remont ul. Żurawiej i poprzecznych: Migdałowa i Cytrynowa. Projekt wykonano w 2018 r. Zapis 
kwoty 1.400.000 zł w WPF na rok 2021 (100.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, 
paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6059 (zał. 4). 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

6) Remont ulicy Stryjeńskiej – kontynuacja remontów dróg w dzielnicy Krzyż (150.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 921, rozdział 92120, paragraf 6059 (zał. 4). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

7) Remont ulicy Dymszy – kontynuacja remontów dróg w dzielnicy Krzyż (150.000 zł) – zwiększenie 
w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 4270 (zał. 12). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

8) Remont ulicy Kalinowej – oświetlenie, poprawa nawierzchni drogi – poprawa bezpieczeństwa 
(300.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 4270 (zał. 12). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 



Komisja Ekonomiczna Rady Miejskiej w Tarnowie 

Protokół Nr 17/2019  27 listopada 2019 r. 

9 

9) Zmniejszenie: Budowa łącznika w ciągu drogi krajowej nr 73 pomiędzy autostradą A4 w węźle 
„Krzyż” i drogą krajową nr 94 w węźle „Lwowska”. 
Zwiększenie: Wprowadzić kwotę 812.943 zł jako zmniejszenie kredytu na wydatki majątkowe 
w paragrafie 2.1.2 oraz kwotę 65.900 jako zmniejszenie kredytu zapisaną w WPF. 
Brak zgody mieszkańców dzielnicy Rzędzin oraz mieszkańców Woli Rzędzińskiej. Możliwy alternatywny 

zjazd w Pilźnie bez wyburzeń domów mieszkalnych. Inwestycja od roku 2008 realizowana 

bez jakichkolwiek uzgodnień ze społecznością lokalną – cyt. 
Zmniejszenie w dziale 600, rozdział 60015, paragraf 6050, WPF 1.3.2.2 rok 2020. 
Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

 

Wnioski radnego Mirosława Biedronia: 

1) Budowa parkingu przy Parku Piaskówka – wjazd od Al. Piaskowej (160.000 zł) – zwiększenie 
w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

2) „Tarnów bez barier” – likwidacja barier architektonicznych na chodnikach, ulicach i parkingach 
(90.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

3) Utwardzenie fragmentu ul. Brandstaettera zlokalizowanej na działkach 147/11. 147/12, 35/18, 
171/4 obręb 109 (40.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

4) Remont chodnika na ul. Parkowej – kontynuacja (80.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 
60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

5) Remont ul. PCK (900.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Zmniejszenie: „Trasy Rowerowe Pogórza” (600/60016/6059). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

 

Wnioski Przewodniczącego Sebastiana Stepka: 

1) Konkurs na opracowanie koncepcji urbanistyczno – architektonicznej rewitalizacji ulicy Wałowej 
w oparciu koncepcję „Woonerf” (30.000 zł) – zwiększenie w dziale 921, rozdział 92195, paragraf 6061. 
Zmniejszenie w dziale 758, rozdział 75818, paragraf 6800. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

2) Dokończenie remontu chodnika wzdłuż ul. Orkana do granicy administracyjnej miasta (100.000 zł) 
– zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie deficytu. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

3) Budowa oświetlonych przejść dla pieszych na ul. Orkana w pobliżu przystanków autobusowych 
(120.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie deficytu. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

4) Wykonanie pilnych i niezbędnych napraw nawierzchni dróg dzielnicy Rzędzin: Środkowa, 
Wolańska, Buczakówka, Dmowskiego, Olszynowa (200.000 zł) – zwiększenie w dziale 600, rozdział 
60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie deficytu. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 
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5) Modernizacja parkingu przy ul. Skowronków 11 i Szkole Podstawowej Nr 5 (200.000 zł) – 
zwiększenie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050. 
Źródło pokrycia: zwiększenie deficytu. 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

 

Ad 4) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodniczący Sebastian Stepek przypominał, że Komisja Ekonomiczna zgodnie z przyjętą 
procedurą uchwalania Budżetu na rok 2020 do 6 grudnia 2019 r. musi wydać opinie do wniosków 
złożonych przez radnych i pozytywnie zaopiniowanych przez komisje problemowe. Po wyczerpaniu 
porządku obrad zamknął posiedzenie o godzinie 1644. 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Ekonomicznej 

 

 Sebastian Stepek 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Kowalik 
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Załączniki do Protokołu Nr 17/2019 

Zał. nr 1 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 27.11.2019 r. 

Zał. nr 2 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 27.11.2019 r. 

Zał. nr 3 Sprawozdanie o nadwyżce/deficycie Gminy Miasta Tarnowa oraz sprawozdania 
z wykonania planu dochodów i wydatków budżetowych GMT za trzy kwartały 2019 r. 

Zał. nr 4 Wnioski radnej Agnieszki Danielewicz do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 5 Wniosek radnej Kingi Klepackiej do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 6 Wnioski radnego Marka Ciesielczyka do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 7 Wnioski radnego Piotra Wójcika do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 8 Wnioski radnego Józefa Gancarza do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 9 Wnioski radnego Mirosława Biedronia do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

Zał. nr 10 Wnioski radnego Sebastiana Stepka do projektu Budżetu GMT na 2020 rok 

 

 

 

 

 


